
SE -PO. 0052-16/09
P R O T O K Ó Ł      Nr  LXI/09

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
posiedzenia w dniach 29.12.2009 i 07.01.2010

O B E C N I   

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  21

Skład Rady Miejskiej

Skład Rady Miejskiej:

− Czesław Badura - obecny
− Zofia Bazańska - obecna
− Krystian Dąbrowski - obecny
− Krzysztof Francikowski            - obecny
− Ireneusz Gawroński - obecny
− Janusz Gątkiewicz - obecny
− Mirosław Kędzierski - obecny
− Marian Kita - obecny
− Wiesław Konderak - obecny
− Teresa Kosmala - obecna
− Andrzej Mentel - obecny
− Jolanta Moćko - obecna
− Marcin Musiał - obecny
− Władysław Oczkowicz - obecny
− Dominik Penar - obecny
− Marek Rajca - obecny
− Grażyna Strączek - obecna
− Andrzej Świątek - obecny
− Sławomir Święch - obecny
− Hanna Szotowska - obecna
− Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Urszula Polak- Wałek,  dyrektorzy jednostek, kierownicy 
Wydziałów Urzędu, mieszkańcy
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram LXI Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o 
samorządzie gminnym.

- Witam wszystkich przybyłych.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
− Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał.
−

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są propozycje zmian uwag do porządku obrad sesji

Andrzej Świątek                             -              Radny Rady Miejskiej  
- Chciałbym zaapelować do Pani Burmistrz a, żeby uruchomiła odpowiednie służby celem 

zlikwidowania gołoledzi na chodnikach. Nie zostały zwołane wszystkie komisje jedynie tylko 
Komisja Rozwoju i dlatego uważam, że powinniśmy zdjąć pkt związane z planami 
zagospodarowania przestrzennego z dzisiejszego porządku obrad

Grażyna Strączek                           -              Przewodnicząca Komisji Finansowej  
- Nie zwoływałam Komisji Finansowo Budżetowej ponieważ 4 osoby z mojej Komisji czyli 

większość uczestniczyła w obradach Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej, 
przeanalizowane zostały wszystkie uchwały o, których dziś będziemy mówić

Władysław Oczkowicz                 -              Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki   
Przestrzennej
- Wczoraj na Komisji dyskutowaliśmy nad projektem uchwały w sprawie określenia warunków

i trybu wspierania, w tym  finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego na  obszarze gminy 
Czeladź. w związku z tym, że  nie było to dyskutowane przez Komisję Branżową 
zaproponowaliśmy przeniesienie tego pkt na następną sesję, zrozumiałem z wypowiedzi 
Pani Burmistrz, że taka akceptacja jest, prosiłbym o wyjaśnienie czy coś się zmieniło

   

Z -ca Burmistrza                            -              Anna Ślagórska  
Na prośbę części Radnych nie wycofałam tego pkt.       2



DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Radny Marian Kita
4. Radny Władysław Oczkowicz
5. Radny Ireneusz Gawroński ( zgłasza wniosek o przerwę i spotkanie klubów )
6. Radny Dominik Penar

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 15 minut przerwy

Wznawiam obrady po przerwie

Z -ca Burmistrza                            -              Anna Ślagórska  
- Proszę o wycofanie pkt. 8 w sprawie określenia warunków

i trybu wspierania, w tym  finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego na  obszarze gminy 
Czeladź. 
Głosowanie za zmianami porządku obrad przedstawionymi przez Radnego Andrzeja 
Światka, które dot. zdjęcia z porządku obrad pkt 2,3,4,6,7

GŁOSOWANIE za zdjęciem pkt. 2( Borzecha Józefów )

  3  głosy za
15  głosów przeciw
  2  głosy wstrzymujące

wniosek nie został przyjęty

GŁOSOWANIE za zdjęciem pkt. 3 ( Nowe Piaski )

  3  głosy za
13  głosów przeciw
  3  głosy wstrzymujące

wniosek nie został przyjęty

GŁOSOWANIE za zdjęciem pkt. 4 ( Madera )

  3  głosy za
15  głosów przeciw
  2  głosy wstrzymujące

wniosek nie został przyjęty

GŁOSOWANIE za zdjęciem pkt. 6 ( Gminny Program Profilaktyki )

  3  głosy za
16  głosów przeciw
  1  głos wstrzymujący
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wniosek nie przyjęty

GŁOSOWANIE za zdjęciem pkt. 6 ( Program Ograniczenia Emisji )

  4  głosy za
16  głosów przeciw
  1  głos wstrzymujący

wniosek nie został przyjęty

Sławomir Święch                                      Przewodniczący Rady Miejskiej
Autopoprawkę omówi Pani Skarbnik

Andrzej Świątek                                                         Radny Rady Miejskiej
Składam wniosek o przyjęciu planów pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok.

GŁOSOWANIE

  6  głosów za
  4  głosy przeciw
  6  głosów wstrzymujących

wniosek nie zostaje wprowadzony do porządku obrad

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzednich sesji:

a). sesja LX z 17 grudnia 2009r

5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.
6. Interpelacje i wnioski radnych.

7. Dyskusja i  głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie      :  

D o t y c z ą c e  b u d ż e t u  m i a s t a :
1). w sprawie zmian w budżecie na 2009r autopoprawka

D o t y c z ą c e  m i e j s c o w y c h  p l a n ó w  z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o  :  
2). w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź 

„Borzecha i Jozefów” 

3). w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź – 
„Nowe Piaski” 

4). w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  miasta Czeladź – 
„Madera” 

D o t y c z ą c e  z a o p i n i o w a n i a  u c h w a ł  R a d  M i a s t a  i n n y c h 
m i a s t :  

5).
w sprawie  zaopiniowania Uchwały Rady Miasta w Piekarach śląskich w sprawie : 
likwidacji Samodzielnego Publicznego zakładu Opieki Zdrowotnej PN. „Szpital Miejski „ w 
Piekarach Śląskich” 

D o t y c z ą c e   i n n y c h  s p r a w  z a s t r z e ż o n y c h  u s t a w a m i  d o 
k o m p e t e n c j i  r a d y :  



6). w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2010.

7).
w sprawie zainicjowania działań zmierzających do sporządzenia Programu Ograniczenia 
Niskiej Emisji dla budynków  mieszkalnych zabudowy rozproszonej (budynków 
jednorodzinnych) dla miasta czeladź oraz pozyskania środków Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na jego realizację

D o t y c z ą c e  n a b y w a n i e   n i e r u c h o m o ś c i :  
w  s p r a w i e  z a s a d  u s t a n o w i e n i a  o g r a n i c z o n y c h  p r a w  r z e c z o w y c h  – 
s ł u ż e b n o ś c i  g r u n t o w e  i  s ł u ż e b n o ś c i  p r z e s y ł u
w  s p r a w i e  s k o r z y s t a n i a  z  p r a w a  p i e r w o k u p u  u d z i a ł ó w  w  p r a w i e 
u ż y t k o w a n i a  w i e c z y s t e g o  n i e r u c h o m o ś c i  p o ł o ż o n e j  p r z y  u l . 
W o j k o w i c k i e j  w  C z e l a d z i

9).
w sprawie  skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki ozn. 
nr 11/5 k.m. 47 o pow. 1082 m2  położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi 
stanowiącej własność Skarbu Państwa.

10). w sprawie   przyjęcia od Skarbu Państwa darowizny nieruchomości ozn. nr 11/20 k. m 47 
o powierzchni 318 m2  położonej przy ul Krakowskiej w Czeladzi. 

11). w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości części działki nr 46 k.m. 23 o 
powierzchni około 5988 m2 położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 

12).
w sprawie nabycia do gminnego zasobu zabudowanej nieruchomości składającej się z 
działek nr 10,11,12,13,14,15 k.m. 21 o powierzchni łącznej  1137 m2  położonych przy ul. 
1 Maja 22 w Czeladzi. 

D o t y c z ą c e  w y d z i e r ż a w i a n i a  n i e r u c h o m o ś c i :
13). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m.41 o pow. 18,60m2 

położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi 

14). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 76 k.m. 14 o pow. 210 m2 położonej 
przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 

15). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/2 k.m.15 o pow. 190m2 

położonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi. 

16). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/2 k.m.15 o pow. 292m2 

położonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi.

17). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/1 i części działki nr 57/2 
k.m.15 o łącznej pow. 538m2  położonych  przy ul. Rolniczej w Czeladzi.

18). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 198 k.m.21 o pow. 151m2 

położonej przy ul. Katowickiej  w Czeladzi.

19). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 279/3 k.m.22 o pow. 190m2 

położonej przy ul. Modrzejowskiej   w Czeladzi.

20). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 130/1 k.m.24 o pow. 47m2 

położonej przy ul. Żytniej   w Czeladzi.

21) w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 56/15 k.m.4 o pow. 17,40m2 

położonej przy ul. Szpitalnej  w Czeladzi.

22). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 56/15 k.m.4 o pow. 15m2 

położonej przy ul.Szpitalnej  w Czeladzi.

23). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/1 i części działki nr 164/1 
k.m.4  o łącznej pow. 410m2 położonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

24). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 68 k.m.6 o pow. 57m2 

położonej przy ul. Szpitalnej  w Czeladzi.

25). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 70/43 i działki nr 70/45 k.m.57 o 
łącznej pow. 443m2  położonych przy ul. Zamiejskiej  w Czeladzi.

26). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 47 k.m.56 o pow. 126m2  położonej 
przy ul. Nowopogońskiej  w Czeladzi.

27). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 39/20 k.m.42 o pow. 222m2 

położonej przy ul. Buczka w Czeladzi.

28). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki  nr 45/1 k.m. 42  o pow. 243 m2 

położonej przy ul. Buczka w Czeladzi. 

29). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki  nr 39/20 k.m. 42  o pow. 157 m2 

położonej przy ul. Buczka w Czeladzi.



30). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 99/2 k.m.3  o pow. 228 m2 

położonej przy ul. Chmielnej  w Czeladzi

31). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 163/1 i części działki  nr 
164/1 k.m.4  o łącznej pow. 324 m2  położonych  przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

32). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 2/121 k.m.11  o pow. 15,30 
m2  położonej przy ul. Grodzieckiej   w Czeladzi

33). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 2/121 k.m.11  o pow. 15,30 
m2  położonej przy ul. Grodzieckiej   w Czeladzi

34). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 2/121 k.m.11  o pow. 15,60 
m2  położonej przy ul. Grodzieckiej   w Czeladzi

35). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/8 k.m.13  o pow. 54 m2 

położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

36). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/22 k.m.13  o pow. 189 m2 

położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

37). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/13 k.m.13  o pow. 172 m2 

położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

38). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/18 k.m.13  o pow. 77 m2 

położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

39). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/4 k.m.13  o pow. 81 m2 

położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

40). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/16 k.m.13  o pow. 223 m2 

położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

41). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 273/15 k.m.13  o pow. 266 m2 

położonej przy ul. Kombatantów   w Czeladzi

42). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr 39/20 k.m.42  o pow. 600 m2 

położonej przy ul. Buczka  w Czeladzi

43). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr 39/20 k.m.42  o pow. 225 m2 

położonej przy ul. Buczka  w Czeladzi

44). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 4/80 k.m.31  o pow. 154 m2 

położonej przy ul. Legionów   w Czeladzi.

45). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 81/1 k.m.23  o pow. 135 m2 

położonej przy ul. Będzińskiej  w Czeladzi.

46). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki  nr 10/52 k.m.58  o pow. 430 m2 

położonej przy ul. Matejki 14  w Czeladzi.

47). w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr 67/15 k.m.57  o pow. 437 m2 

położonej przy ul. Promyka 9  w Czeladzi.

48). w sprawie  przedłużenia umowy najmu  garażu o pow. 23,60 m2 zlokalizowanego na 
działce nr 79/9 k.m. 6 położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi. 

49). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2 k.m. 38 o pow. 2500m2 

położonej przy ul. Szyb Jana w Czeladzi 

50). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy gruntów rolnych położonych w czeladzi  na 
tzw. „Zarzeczu”, k.m. 32 i k.m. 35 o pow. łącznej 32,1997ha. 

51). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 65/4 k.m. 59 o pow. 148m2 

położonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi 

52). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 14,40 m2 

położonej przy ul. 21 listopada w Czeladzi 

53). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 139 k.m. 29 o pow. 80 m2 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi

54). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 82/2 k.m. 15 o pow. 672 m2 

położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi

55). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m. 55 o pow. 199 m2 

położonej przy ul. Piaskowej  w Czeladzi

56). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m. 55 o pow. 202 m2 

położonej przy ul. Piaskowej  w Czeladzi

57). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m. 55 o pow. 94 m2 

położonej przy ul. Piaskowej  w Czeladzi

58).
w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 175/9 i czeci działki nr 175/11 oraz 
części działki nr 175/6 k.m. 13 o łącznej  pow.  103 m2  położonej przy ul. Szpitalnej w 
Czeladzi



8. Odpowiedzi  na interpelacje i wnioski radnych . 
9. Zapytania i  interwencje radnych.

     10. Odpowiedzi  na zapytania i interwencje radnych. 
     11. Przedstawienie i rozpatrzenie spraw kierowanych do rady. 
     12. Sprawy bieżące.
     13. Zamknięcie obrad sesji.

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Stwierdzam, że porządek obrad sesji został przyjęty

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
Czy są pytania uwagi do protokołu Sesji z 17.12.2009

GŁOSOWANIE

15 głosów za
  3 głosy przeciw
  2 głosy wstrzymujące

Protokół został przyjęty

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Z -ca Burmistrza -                                               Anna Ślagórska
Udziela informacji z działalności między sesjami ( informacja międzysesyjna )

Ireneusz Gawroński -                                         Radny Rady Miejskiej
− Chciałbym zapytać na str 21 ile jest wszystkich wiat przystankowych ile kosztuje taka 

dzierżawa



− Muzeum Saturn organizuje spotkania historyczne z dziećmi z naszych szkół związane z 
zapoznaniem dzieci z obiektami datami z historii naszego miasta, chciałem powiedzieć, że 
takich miejsc jest więcej w naszym mieście

Grażyna Strączek                    Przewodnicząca Komisji Finansowej
-           Chciałabym się dowiedzieć co będzie z pracownikami sprzątającymi Urząd Miasta
− Sprawa urządzeń lokalizacji infrastruktury technicznej wydanych w zarządzeniu przez Pana 

Burmistrza, co to są za urządzenia
− Zarządzenie o środowiskowych uwarunkowaniach
− Postanowienie dot. przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowisko, kto taką ocenę  

przeprowadzi, jak ta sytuacja wygląda
− Spotkanie 14 grudnia 2009 z organizacjami pozarządowymi jakie były prośby czy wnioski 

wynikające z tych rozmów
− Naprawa elewacji na budynku na ul. Rynek 22 w Czeladzi, jaka firma będzie wykonywała tą 

naprawę

 

Teresa Kosmala                                            Radna Rady Miejskiej
- MZGK wykonał budżet 12 190 830 zł co stanowi 73% planu, czy to po stronie przychodów 

czy po stronie wydatków

Zofia Bazańska                                              Radna Rady Miejskiej
− Kanalizacja na ul. Staszica co z większym przesyłem wody z własnych ujęć, zlecono odwiert 

studni chciałabym wiedzieć, gdzie ta studnia jest planowana
− Zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom czy coś w tej sprawie się dzieje
− Jakie sekcje koszykówki istnieją w chwili obecnej

Janusz Gątkiewicz                                        Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
− Przetarg nie ograniczony na odbiór odpadów, czy są to odpady wielkogabarytowe
− Remont ul. Słowiańskiej czy w dokumentacji przewidziano progi zwalniające

Andrzej Świątek                           Radny Rady Miejskiej
− Dlaczego dopiero teraz mówi się o próbnych odwiertach w celu określenia zasobów 

wodnych
− O ile zmieni się cena wody w związku z wykonaniem tej inwestycji
− Czy dziecko, które urodziło się na Piaskach i chodzi do szkoły nr.7 ma również możliwość 

rozwoju w określonej dziedzinie Sportowej ?
− Czy umowa na usługę gastronomiczną w Seniorze została już podpisana, dlaczego 

podpisana jest tylko na rok
− Kolektory słoneczne montowane na budynkach wspólnot jakie będą z tego korzyści
− Kolektory słoneczne na Gimnazjum nr.3
− Mamy wykonany budżet procentowo 74,069%, dlaczego przez tak niskie wykonanie 

hamujemy rozwój miasta
− Zamówienia publiczne mało informacji jest na ten temat, chciałem zapytać, także o 

unieważnione przetargi
− Czemu tak często są przeprowadzane remonty toalet w Urzędzie Miasta



Władysław Oczkowicz                      Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
− Brak informacji dot. ZIK
− Chciałabym podziękować za wkład w rozwój kultury w naszym mieście dyrektorowi Muzeum 

Saturn i Kierownikowi SDK. Odeon

Odpowiedzi udziela

Robert Szczupider                                 Dyrektor MZGK
− Wiat w mieście jest 47 część jest nowa, przystanków w mieście jest 62
− Przetarg na odbiór odpadów jest ogłaszany co roku, przetarg obejmuje odpady zarówno 

komunalne jak i wielkogabarytowe
− Na ul. Słowiańskiej w dokumentacji nie ma przewidywanych progów zwalniających
− Przetarg został unieważniony ze względu na to, że pojawiła się pewna nie spójność w 

specyfikacji

Agnieszka Nowak                             Z- ca Kierownika wydziału Gospodarki Nieruchomościami
− Dzierżawione są 22 wiaty na terenie miasta jest zawarta umowa na utrzymanie i sprzątanie 

tych wiat
− Tynk na budynku o nr. 22 praca została zlecona i już się zakończyła ( malowanie 

tapetowanie 
murowanie )

Bogusława Karecińska                 -           Kierownik Wydziału Administracyjno Gospodarczego
− Sprawa sprzątania, cały zeszły rok korzystaliśmy z firmy zewnętrznej my zatrudniamy tylko

2 panie jedna pracuje od godz. 6 do 14 a druga od 14 do 22
− Remont toalet to zadanie znalazło się w planie budżetu w środku roku, już wiosną w trybie 

awaryjnym musiałam wymieniać jeden pion wodno kanalizacyjny, to są piony stare, rury 
żeliwne, stalowe, które nigdy nie były wymieniane. Po tej pierwszej awarii okazało się, że 
następny pion zaczyna pękać i dlatego ten remont trzeba zrobić

Jerzy Górniak                                 Prezes ZIK Sp. z o.o.
− Odwiert jest wykonywany przy 3 Szybie, jest to odwiert do głębokości  
  95 m docelowa średnica 160 mm
− Przepięcie wody jest na etapie przepinania i już mamy pierwsze zyski
− Sprawa próbnego odwiertu mieliśmy kontakt z kopalnią, z dr. Kropka, który jest 

pracownikiem Uniwersytetu Śląskiego, który nam opracował większość pokładów wodnych
mamy ich 5 w Czeladzi wybraliśmy ten najlepszy, co wynikało z odwiertów i badań

Krzysztof Tarkota               -                  Dyrektor Ośrodka Senior
− Podwyżka jest nie duża, kwota jest symboliczna nie będzie ona miała wpływu na wzrost 

usług w Ośrodku Senior



− Zgodnie z ustawą nie wolno mi zawierać zobowiązań na dłużej niż rok, i dlatego ten kontrakt
jest tylko na rok

Zofia Gajdzik                                          Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
− Pani Radna pytała o zarządzenia Burmistrza to nie były zarządzenia tylko decyzje, 

wydajemy te decyzje na wniosek strony
− Sprawa opieki nad bezdomnymi zwierzętami gmina ma obowiązek zapewnić taką opiekę

przygotowaliśmy przetarg ale został unieważniony ze względu na to, że nie wpłynęła żadna 
oferta, ogłosiliśmy kolejny przetarg i sytuacja się powtórzyła, zastanawiamy się dalej co 
z tym zrobić, po prostu nie mamy własnego schroniska 

Z -ca Burmistrza                                                                             Anna Ślagórska
− Organizatorem Konkursów przedmiotowych jest kuratorium oświaty w Katowicach

co roku ogłaszany jest regulamin konkursu 
− Nie prowadzimy selekcji do klas sportowych, prowadzimy nabór, gdzie sprawdza się 

umiejętności możliwości, jeśli rodzic i dziecko wyraża taką chęć a spełnia kryteria
to każde dziecko z Czeladzi jest przyjmowane

− Kolektory słoneczne na Gimnazjum nr 3, zmienialiśmy w październiku czy w listopadzie
zakres WPI, mówiliśmy tam o wzroście ceny inwestycji, że chcemy wykorzystać tą inwestycję 
do tego aby zainstalować solary, które pomogą w ogrzewaniu wody w basenie

Michał Słomka                                Zastępca Kierownika Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
− 14 grudnia odbyło się spotkanie ze stowarzyszeniami z organizacjami pozarządowymi

gdzie omówiliśmy działalność, stowarzyszeń w bieżącym roku, omówiliśmy zasady rozliczeń 
dotacji jakie niektóre stowarzyszenia otrzymały w tym roku

Andrzej Mentel                                   Radny Rady Miejskiej
− W sekcji koszykówki istnieje wiele drużyn, klasa 6 to są młodzicy młodsi, klasa 1 gimnazjum

to są młodzicy starsi, klasa 2 i 3 gimnazjum to są kadeci, klasa 1 i 2 liceum to są juniorzy
i jest drużyna 3 ligi koszykówki, która została w grudniu wycofana z rozgrywek

Urszula Polak- Wałek                                                            Skarbnik Miasta
- Nie podejmowaliśmy takich działań, które blokowałyby rozwoju miasta

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Interpelacje i wnioski radnych



Ireneusz Gawroński -                                                            Radny Rady Miejskiej
− 5 lat temu zgłosiłem wniosek o zabudowę przy południowej bramie cmentarza 

piaskowskiego słupa i dwóch pkt świetlnych, na tej samej sesji zgłosiłem wniosek dot. 
selektywnej zbiórki odpadów szklanych, ten wniosek nie przeszedł, natomiast pierwszy 
wniosek został bardzo szybko zrealizowany po tygodniu światło już było i tak było przez 5 lat.
Robiliśmy oświetlenie ul. Saturnowskiej postawiliśmy 30 lamp, pomimo moich interwencji
ktoś zlikwidował 1 lampę na słupie, która oświetlała właśnie tą południową część cmentarza
po opadach deszczu jest błoto nic nie widać przez to, że nie ma tej lampy, bardzo proszę 
żeby na tym słupie zamontować 1 lampę skierowaną w kierunku cmentarza, która będzie
oświetlała południową jego część

Janusz Gątkiewicz                                   Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
− Jestem całkowicie nie usatysfakcjonowany odpowiedzią Pan dyr. MZGK dot. ul. Słowiańskiej

wnoszę w imieniu mieszkańców tejże ulicy, żeby te progi jednak zrobić 
− Część lamp na ryku nie świeci i przydało by się sprawdzić te pkt świetlne przed impreza 

mającą się odbyć w styczniu

Zofia Bazańska                                                                         Radna Rady Miejskiej
− Czy istnieje możliwość zamontowania monitoringu na obiekcie Eden
− Jaki jest finał odwołania Pana Przemysława Szałańskiego do SKO w sprawie informacji 

publicznej

Andrzej Świątek                                                            Radny Rady Miejskiej
− Budynek Kina Uciecha doszła domie informacja, że sprzedaliśmy ten budynek bez schodów

jak to jest to możliwe, czy są podjęte jakieś działania, żeby tą kwestię unormować
− Działka Pana Tyblewskiego chciałbym, żeby ta kwestia została wyjaśniona, chciałbym 

dostać więcej informacji
− Chciałbym dostać informację na temat remontu budynku miasta dot. węzłów sanitarnych
− Schody prowadzące do Urzędu Miasta zaczynają się kruszyć 
− Budynek na Szpitalnej nr. 5 jestem zdziwiony i zaskoczony odpowiedziami jakie zostały mi 

udzielone przez dyr. ZBK Krzysztofa Malczewskiego ponieważ mijają się z prawdą
− Co się dzieje z fontannami zamontowanymi na rynku, proszę o szerszą informację 
− Chciałbym zapoznać się z materiałami archiwalnymi dot. dwudziestolecia samorządu w 

Czeladzi, w jaki sposób, mogę skorzystać z archiwum

Marian Kita                                                                   Radny Rady Miejskiej
− Na rogu ulic Kościelnej i Bytomskiej, myślę, że przydałby się znak zakazu zatrzymywania się 

i postoju ponieważ samochody, które się tam ustawiają po prawej stronie powodują, że 
samochody zjeżdżające w kierunku ulicy Bytomskiej nie mają za wiele miejsca, ta droga 
powinna mieć odpowiedni przelot

− Kontrakt na rok 2010 na procedury rehabilitacyjne zmniejsza się mieszkańcy uważają, że 
Urząd Miasta, Rada Miasta jako miasto powinniśmy wykupić część 
zabiegów, żeby mieszkańcy naszego miasta mogli uczęszczać na takie zabiegi



Marcin Musiał                                                                Radny Rady Miejskiej
− Ile rodzin korzysta z pomocy społecznej na częściowe pokrycie utrzymanie dziecka w 

rodzinie zastępczej
− Na jakim etapie jest inwestycja Osiedla Piłsudskiego i termin realizacji tej inwestycji

Marcin Musiał                                                                 Radny Rady Miejskiej
− Czy na podjeździe do kościoła asfalt jest położony na kostkę brukową czy, też nie
− Na ul. Krakowskiej na Piaskach z obu stron chodnika parkują samochody mieszkańcy nie 

mają jak chodzić 
− Co się dzieje z ul. 17 Lipca tam również parkują samochody
− Mieszkańcy z Piasków wnoszą aby wykonywane prace drogowe na Piaskach nie były 

wykonywana kostka brukową
− Mieszkańcy ul. Betonowej wnoszą o wywiezienie gruzu po zburzonym murze 

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2009r

Urszula Polak- Wałek                                                                      Skarbnik Miasta
Omawia projekt budżetu

ppkt. 1

Głosowanie za przyjęciem budżetu na 2009r.

− Czesław Badura - za
− Zofia Bazańska - za
− Krystian Dąbrowski - za
− Krzysztof Francikowski - za
− Ireneusz Gawroński - za
− Janusz Gątkiewicz - za
− Mirosław Kędzierski - przeciw
− Marian Kita - za
− Wiesław Konderak - za
− Teresa Kosmala - przeciw
− Andrzej Mentel - za
− Jolanta Moćko - za
− Marcin Musiał - za
− Władysław Oczkowicz - za
− Dominik Penar - za
− Marek Rajca - za
− Grażyna Strączek - za
− Andrzej Świątek - przeciw
− Sławomir Święch - za
− Hanna Szotowska - za



− Danuta Walczak - nie obecna

uchwała  w sprawie zmian w budżecie  miasta na 2010 r.  została przez Radę podjęta. 

Sławomir Święch                                             Przewodniczący Rady Miejskiej
Ogłaszam 15 minut przerwy

Wznawiam obrady po przerwie

ppkt. 2 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź 
„Borzecha i Jozefów” 

Jolanta Hajdukiewicz                            Projektant Planu
Omawia projekt

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Jolanta Hajdukiewicz                              Projektant Planu
3. Radny Władysław Oczkowicz
4. Radna Teresa Kosmala
5. Radny Ireneusz Gawroński -zgłasza wniosek o przerwę
6. Radny Janusz Gątkiewicz
7. Zofia Gajdzik                                     Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
8. Radny Andrzej Światek 
9. Radny Ireneusz Gawroński : Proponuję aby § 6 pkt.2 otrzymał brzmienie z przeznaczeniem 

podstawowym jest lokalizacja budynków mieszkalnych jedno rodzinnych budowanych 
indywidualnie lub zbiorowo wraz z towarzyszącymi obiektami gospodarczymi i garażami
budynków mieszkalnych wielorodzinnych niskich, budynków użyteczności publicznej a także 
towarzyszących urządzeń budowlanych

GŁOSOWANIE za propozycją zmiany zapisu w § 6

13 głosów za
  0 głosów przeciw
  3 głosy wstrzymujące

wniosek został przyjęty

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały wraz z wnioskiem

13 głosów za
  3 głosy przeciw ( w tym Radna Teresa Kosmala )
  0 głosów wstrzymujących



uchwała  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź 
„Borzecha i Jozefów”  została przez Radę podjęta. 

ppkt. 3

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź – 
„Nowe Piaski” 

Dariusz Kosiński                            Projektant Planu
Omawia projekt

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Janusz Gątkiewicz
2. Radna Grażyna Strączek
3. Radna Teresa Kosmala
4. Sławomir Święch Przewodniczący Rady Miejskiej
5. Dariusz Kosiński                                     Projektant Planu
6. Radny Władysław Oczkowicz
7. Radny Andrzej Świątek
8. Radna Teresa Kosmala zgłasza wniosek o wykreślenie § 32 u.3 pkt. a § 33 u. 3 pkt. a

§ 34 u. 3 pkt. a, § 35 u. 3 pkt. a, § 36 u. 3 pkt. a, § 38 u. 3 pkt. a

Jolanta Moćko                                                Z- ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
Ogłaszam 5 minut przerwy

Wznawiam obrady po przerwie

Janusz Gątkiewicz                                           Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
Zgłaszam formalny wniosek, żebyśmy tych pkt. nie zmieniali, natomiast jeśli dostanie osoba 
pozwolenie na budowę niech stawia sobie garaż jaki chce

GŁOSOWANIE za wnioskiem Radnej Teresy Kosmali dot. § 32, 33, 34, 35, 36, 38

 4 głosy za
10 głosów przeciw
  2 głosy wstrzymujące

wniosek został przyjęty

GŁOSOWANIE za wnioskiem dot zmiany § 26 pkt. 7 dot. anten telefonii komórkowej

  4 głosy za
10 głosów przeciw
  2 głosy wstrzymujące

wniosek został przyjęty



GŁOSOWANIE za wnioskiem Radnego Z- ca Przewodniczącego Janusza Gątkiewicza dot. 
zmiany § 34 ppkt. 14

  13 głosów za
    2 głosy przeciw
    0 głosów wstrzymujących

wniosek został przyjęty

GŁOSOWANIE za wnioskiem dot zmiany § 38 ppkt. 19

  14 głosów za
    0 głosów przeciw
    2 głosy wstrzymujące

wniosek został przyjęty

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały wraz z przyjętymi zmianami

  13 głosów za
    3 głosy przeciw ( w tym Teresa Kosmala )
    1 głos wstrzymujący

wniosek został przyjęty

uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź 
„Nowe Piaski”  została przez Radę podjęta. 

Ireneusz Gawroński                                                         Radny Rady Miejskiej
Proponuję przełożyć następujące tematy zapisane w pkt 7 ppkt. 4, 5, 7, 9, 10, 11,12, 13, 14na 
następna sesję

Dominik Penar                                                                       Radny Rady Miejskiej
Prosiłbym aby pkt. 8, który był w proponowanym porządku znalazł się na sesji

Janusz Gątkiewicz                                   Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
Proponuję zostawić  ppkt. 4, 5, 6, 7

Andrzej Mentel                                                                        Radny Rady Miejskiej
Proponuję zdjąć z dzisiejszego porządku obrad zapytania i interwencje radnych

Teresa Kosmala                                                                      Radna Rady Miejskiej
Proszę o kontynuowanie obrad sesji

Władysław Oczkowicz                                                            Radny Rady Miejskiej
Zgłaszam wniosek aby ppkt. 4,5,6,7 zostały dziś w porządku obrad



wnioski nie były głosowane

Sławomir Święch                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej
Czy są uwagi wobec kontynuowania porządku sesji ?

ppkt. 4

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  miasta Czeladź – 
„Madera” 

Dariusz Kosiński                            Projektant Planu
Omawia projekt

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Sławomir Święch                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Dariusz Kosiński                                                  Projektant Planu – zgłasza wniosek
3. Radna Hanna Szotowska
4. Zofia Gajdzik                                     Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
5. Radna Teresa Kosmala                                       zgłasza wniosek
6. Radny Władysław Oczkowicz

GŁOSOWANIE za wnioskiem Przewodniczącego Sławomira Święcha dot. rozszerzenia 
definicji w pkt. 12 § 3

  10 głosów za
    0 głosów przeciw
    3 głosy wstrzymujące

wniosek został przyjęty

GŁOSOWANIE za wnioskiem  Radnej Teresy Kosmali dot.  § 37 ppkt 19 dot. wielkości 600 m

    4 głosy za
    7 głosów przeciw
    2 głosy wstrzymujące

wniosek nie został przyjęty

Dariusz Kosiński                            Projektant Planu
Proponuję nie zmieniać numeracji w pkt. 18a dopisać w przypadku zabudowy indywidualnej
wolno stojącej 770 m z tolerancja - 10%

GŁOSOWANIE za poprawką

    9 głosów za



    3 głosy przeciw
    1 głos wstrzymujący

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Dariusz Kosiński                                                  Projektant Planu – zgłasza wniosek
3. Radny Janusz Gątkiewicz

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   10 głosów za
    3 głosy przeciw ( w tym Teresa Kosmala )
    1 głos wstrzymujący

uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź 
„Madera”  została przez Radę podjęta. 

ppkt. 5

Projekt uchwały w sprawie  zaopiniowania Uchwały Rady Miasta w Piekarach śląskich w sprawie : 
likwidacji Samodzielnego Publicznego zakładu Opieki Zdrowotnej PN. „Szpital Miejski „ w Piekarach 
Śląskich”

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   10 głosów za
    0 głosów przeciw
    2 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie  zaopiniowania Uchwały Rady Miasta w Piekarach śląskich w sprawie : 
likwidacji Samodzielnego Publicznego zakładu Opieki Zdrowotnej PN. „Szpital Miejski „ w 
Piekarach Śląskich” został przez Radę podjęta

ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2010.

Z -ca Burmistrza                                                                  Anna Ślagórska
Omawia projekt

Dyskusja 



w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Z -ca Burmistrza  - Anna Ślagórska
3. Radny Marek Rajca

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

    9 głosów za
    1 głos przeciw
    4 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2010 została przez Radę podjęta. 

ppkt. 7

Projekt uchwały w sprawie zainicjowania działań zmierzających do sporządzenia Programu 
Ograniczenia Niskiej Emisji dla budynków  mieszkalnych zabudowy rozproszonej (budynków 
jednorodzinnych) dla miasta czeladź oraz pozyskania środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na jego realizację

Zofia Gajdzik                                     Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
Omawia projekt 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Ireneusz Gawroński
2. Zofia Gajdzik                                     Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
3. Sławomir Święch                               Przewodniczący Rady Miejskiej
4. Radna Teresa Kosmala
5. Władysław Oczkowicz
6. Radny Andrzej Świątek

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

  13 głosów za
    0 głosów przeciw
    1 głos wstrzymujący

uchwała w sprawie zainicjowania działań zmierzających do sporządzenia Programu 
Ograniczenia Niskiej Emisji dla budynków  mieszkalnych zabudowy rozproszonej (budynków 



jednorodzinnych) dla miasta czeladź oraz pozyskania środków Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na jego realizację została przez 
Radę podjęta. 

ppkt. 8

Projekt uchwały w sprawie  zasad ustanowienia ograniczonych praw rzeczowych  - służebności 
gruntowe i służebności przesyłu

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch                           Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Agnieszka Nowak                          Z- ca Kierownika wydziału Gospodarki Nieruchomościami
4. Radny Andrzej Świątek

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

    7 głosów za
    3 głosy przeciw
    3 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie  zasad ustanowienia ograniczonych praw rzeczowych  - służebności 
gruntowe i służebności przesyłu została przez Radę podjęta. 

ppkt. 9

Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu udziałów w prawie użytkowania 
wieczystego nieruchomości położonej przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch                        Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Agnieszka Nowak                       Z- ca Kierownika wydziału Gospodarki Nieruchomościami
4. Radny Władysław Oczkowicz
5. Radny Ireneusz Gawroński



GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

    9 głosów za
    0 głosów przeciw
    2 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu udziałów w prawie użytkowania 
wieczystego nieruchomości położonej przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi została przez Radę 
podjęta. 

ppkt. 10

Projekt uchwały w sprawie  skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki 
ozn. nr 11/5 k.m. 47 o pow. 1082 m2  położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi stanowiącej 
własność Skarbu Państwa.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

    9 głosów za
    2 głosy przeciw
    0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego działki 
ozn. nr 11/5 k.m. 47 o pow. 1082 m2  położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi 
stanowiącej własność Skarbu Państwa została przez Radę podjęta.

ppkt. 11

Projekt uchwały w sprawie   przyjęcia od Skarbu Państwa darowizny nieruchomości ozn. nr 11/20 k. 
m 47 o powierzchni 318 m2  położonej przy ul Krakowskiej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   13 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie   przyjęcia od Skarbu Państwa darowizny nieruchomości ozn. nr 11/20 k. m 
47 o powierzchni 318 m2  położonej przy ul Krakowskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

ppkt. 12



Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości części działki nr 46 k.m. 23 
o powierzchni około 5988 m2 położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   10 głosów za
     0 głosów przeciw
     2 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości części działki nr 46 k.m. 23 o 
powierzchni około 5988 m2 położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi została przez Radę 
podjęta.

ppkt. 13

Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu zabudowanej nieruchomości składającej się 
z działek nr 10,11,12,13,14,15 k.m. 21 o powierzchni łącznej  1137 m2  położonych przy ul. 1 Maja 22 
w Czeladzi. 

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   11 głosów za
     0 głosów przeciw
     2 głosy wstrzymujące

uchwała w sprawie nabycia do gminnego zasobu zabudowanej nieruchomości składającej się 
z działek nr 10,11,12,13,14,15 k.m. 21 o powierzchni łącznej  1137 m2  położonych przy ul. 1 
Maja 22 w Czeladzi została przez Radę podjęta.

ppkt. 14

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m.41 o pow. 
18,60m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi 

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   12 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosy wstrzymujących



uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m.41 o pow. 
18,60m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 15

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 76 k.m. 14 o pow. 210 m2 
położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   12 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 76 k.m. 14 o pow. 210 m2 
położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 16

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/2 k.m.15 o pow. 
190m2  położonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi. 

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   12 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/2 k.m.15 o pow. 190m2 
położonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Ppkt. 17

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/2 k.m.15 o pow. 
292m2  położonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   12 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących



uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/2 k.m.15 o pow. 292m2 
położonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 18

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/1 i części działki nr 
57/2  k.m.15 o łącznej pow. 538m2  położonych  przy ul. Rolniczej w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   12 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 57/1 i części działki nr 
57/2  k.m.15 o łącznej pow. 538m2  położonych  przy ul. Rolniczej w Czeladzi została przez 
Radę podjęta.

Ppkt. 19

Projekt uchwały w sprawie  w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 198 k.m.21 o 
pow. 151m2  położonej przy ul. Katowickiej  w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   12 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 198 k.m.21 o pow. 151m2 

położonej przy ul. Katowickiej  w Czeladzi.  została przez Radę podjęta.

Ppkt. 20

Projekt uchwały w sprawie w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 279/3 k.m.22 
o pow. 190m2 położonej przy ul. Modrzejowskiej  w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących



uchwała  w sprawie w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 279/3 k.m.22 o 
pow. 190m2 położonej przy ul. Modrzejowskiej   w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 21

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 130/1 k.m.24 o pow. 
47m2  położonej przy ul. Żytniej   w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 130/1 k.m.24 o pow. 47m2 
położonej przy ul. Żytniej  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 22

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 56/15 k.m.4 o pow. 
17,40m2  położonej przy ul. Szpitalnej  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 56/15 k.m.4 o pow. 
17,40m2  położonej przy ul. Szpitalnej  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 23

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 56/15 k.m.4 o pow. 
15m2  położonej przy ul. Szpitalnej  w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących



uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 56/15 k.m.4 o pow. 15m2 
położonej przy ul. Szpitalnej  w Czeladzi
została przez Radę podjęta.

Ppkt. 24

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/1 i części działki nr 
164/1 k.m.4  o łącznej pow. 410m2 położonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/1 i części działki nr 
164/1 k.m.4  o łącznej pow. 410m2 położonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi została przez 
Radę podjęta.

Ppkt. 25

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 68 k.m.6 o pow. 57m2 

położonej przy ul. Szpitalnej  w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 68 k.m.6 o pow. 57m2 

położonej przy ul. Szpitalnej  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 26

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 70/43 i działki nr 70/45 k.m.57 o 
łącznej pow. 443m2  położonych przy ul. Zamiejskiej  w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących



uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 70/43 i działki nr 70/45 k.m.57 o 
łącznej pow. 443m2  położonych przy ul. Zamiejskiej  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 27

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 47 k.m.56 o pow. 126m2 
położonej przy ul. Nowopogońskiej  w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 47 k.m.56 o pow. 126m2 
położonej przy ul. Nowopogońskiej  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 28

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 39/20 k.m.42 o pow. 
222m2  położonej przy ul. Buczka w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 39/20 k.m.42 o pow. 
222m2  położonej przy ul. Buczka w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 29
Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki  nr 45/1 k.m. 42  o pow. 243 m2 

położonej przy ul. Buczka w Czeladzi. 

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki  nr 45/1 k.m. 42  o pow. 243 m2 

położonej przy ul. Buczka w Czeladzi została przez Radę podjęta.



Ppkt. 30

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  nr 39/20 k.m. 42  o pow. 
157 m2  położonej przy ul. Buczka w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki  nr 39/20 k.m. 42  o pow. 157 
m2  położonej przy ul. Buczka w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 31

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 99/2 k.m.3  o pow. 228 
m2  położonej przy ul. Chmielnej  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 99/2 k.m.3  o pow. 228 
m2  położonej przy ul. Chmielnej  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 32

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 163/1 i części działki 
nr 164/1 k.m.4  o łącznej pow. 324 m2  położonych  przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących



uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 163/1 i części działki  nr 
164/1 k.m.4  o łącznej pow. 324 m2  położonych  przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi została przez 
Radę podjęta.

Ppkt. 33

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 2/121 k.m.11  o pow. 
15,30 m2  położonej przy ul. Grodzieckiej   w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 2/121 k.m.11  o pow. 
15,30 m2  położonej przy ul. Grodzieckiej   w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 34

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 2/121 k.m.11  o pow. 
15,30 m2  położonej przy ul. Grodzieckiej   w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 2/121 k.m.11  o pow. 
15,30 m2  położonej przy ul. Grodzieckiej   w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 35

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 2/121 k.m.11  o pow. 
15,60 m2  położonej przy ul. Grodzieckiej   w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących



uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy  części działki  nr 2/121 k.m.11  o pow. 
15,60 m2  położonej przy ul. Grodzieckiej  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 36

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/8 k.m.13  o pow. 54 m2 
położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/8 k.m.13  o pow. 54 m2 
położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 37

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/22 k.m.13  o pow. 189 m2 
położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/22 k.m.13  o pow. 189 m2 
położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 38

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/13 k.m.13  o pow. 172 m2 

położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały



   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/13 k.m.13  o pow. 172 m2 

położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi
została przez Radę podjęta.

Ppkt. 39

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/18 k.m.13  o pow. 77 m2 
położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy  działki  nr 55/18 k.m.13  o pow. 77 m2 
położonej przy ul. Ogrodowej   w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 40

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki  nr 55/4 k.m.13  o pow. 81 m2 
położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki  nr 55/4 k.m.13  o pow. 81 m2 
położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi
została przez Radę podjęta.

Ppkt. 41



Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 55/16 k.m.13 o pow. 223 m2 
położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 55/16 k.m.13 o pow. 223 m2 
położonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi
została przez Radę podjęta.

Ppkt. 42

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 273/15 k.m.13 o pow. 266 m2 

położonej przy ul. Kombatantów w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 273/15 k.m.13 o pow. 266 m2 

położonej przy ul. Kombatantów w Czeladzi
została przez Radę podjęta.

Ppkt. 43

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr 39/20 k.m.42  o pow. 
600 m2  położonej przy ul. Buczka  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr 39/20 k.m.42  o pow. 600 
m2  położonej przy ul. Buczka  w Czeladzi
została przez Radę podjęta.



Ppkt. 44

Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr 39/20 k.m.42  o pow. 
225 m2  położonej przy ul. Buczka  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr 39/20 k.m.42  o pow. 225 
m2  położonej przy ul. Buczka  w Czeladzi
została przez Radę podjęta.

Ppkt. 45

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki  nr 4/80 k.m.31 o pow. 154 m2 
położonej przy ul. Legionów w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki  nr 4/80 k.m.31 o pow. 154 m2 
położonej przy ul. Legionów w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 46

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 81/1 k.m.23 o pow. 135 m2 
położonej przy ul. Będzińskiej  w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 81/1 k.m.23 o pow. 135 m2 
położonej przy ul. Będzińskiej  w Czeladzi została przez Radę podjęta.



Ppkt. 47

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  nr 10/52 k.m.58  o pow. 
430 m2  położonej przy ul. Matejki 14  w Czeladzi.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  nr 10/52 k.m.58  o pow. 430 
m2  położonej przy ul. Matejki 14  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 48

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr 67/15 k.m.57  o pow. 
437 m2  położonej przy ul. Promyka 9  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części  działki  nr 67/15 k.m.57  o pow. 437 
m2  położonej przy ul. Promyka 9  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 49

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu garażu o pow. 23,60 m2 zlokalizowanego na 
działce nr 79/9 k.m. 6 położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących



uchwała w sprawie przedłużenia umowy najmu garażu o pow. 23,60 m2 zlokalizowanego na 
działce nr 79/9 k.m. 6 położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 50

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2 k.m. 38 o pow. 2500m2 
położonej przy ul. Szyb Jana w Czeladzi 

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2 k.m. 38 o pow. 2500m2 
położonej przy ul. Szyb Jana w Czeladzi
została przez Radę podjęta.

Ppkt. 51

Projekt uchwały w sprawie w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy gruntów rolnych położonych w 
czeladzi  na tzw. „Zarzeczu”, k.m. 32 i k.m. 35 o pow. łącznej 32,1997ha.

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy gruntów rolnych położonych w 
czeladzi  na tzw. „Zarzeczu”, k.m. 32 i k.m. 35 o pow. łącznej 32,1997ha została przez Radę 
podjęta.

Ppkt. 52

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 65/4 k.m. 59 o pow. 
148m2 położonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi 

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za



     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 65/4 k.m. 59 o pow. 148m2 

położonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 53

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 
14,40 m2  położonej przy ul. 21 listopada w Czeladzi 

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 14,40 
m2  położonej przy ul. 21 listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 54

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 139 k.m. 29 o pow. 80 m2 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 139 k.m. 29 o pow. 80 m2 

położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 55

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 82/2 k.m. 15 o pow. 672 
m2  położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi



GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 82/2 k.m. 15 o pow. 672 m2 

położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 56

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m. 55 o pow. 199 
m2  położonej przy ul. Piaskowej  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m. 55 o pow. 199 
m2  położonej przy ul. Piaskowej  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 57

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m. 55 o pow. 202 
m2  położonej przy ul. Piaskowej  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m. 55 o pow. 202 
m2  położonej przy ul. Piaskowej  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 58

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m. 55 o pow. 94 
m2  położonej przy ul. Piaskowej  w Czeladzi



GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 103/3 k.m. 55 o pow. 94 m2 

położonej przy ul. Piaskowej  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Ppkt. 59

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 175/9 i czeci działki nr 175/11 
oraz części działki nr 175/6 k.m. 13 o łącznej  pow.  103 m2  położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

   14 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 175/9 i części działki nr 175/11 
oraz części działki nr 175/6 k.m. 13 o łącznej  pow.  103 m2  położonej przy ul. Szpitalnej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Radny Dominik Penar : Chciałbym prosić o uznanie i wprowadzenie na obrady tego pkt. który był 
pkt.8 w sprawie określenia warunków i trybu  wspierania, w tym  finansowego, rozwoju sportu 
kwalifikowanego na  obszarze gminy Czeladź.

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Dominik Penar
2. Radny Ireneusz Gawroński
3. Sławomir Święch Przewodniczący Rady Miejskiej
4. Radna Teresa Kosmala

Sławomir Święch                                            Przewodniczący Rady Miejskiej

- Jeśli nie ma więcej pytań i uwag ogłaszam przerwę w obradach do dnia 07.01.2010 



c . d . posiedzenia z dnia 29 grudnia 2009 r. w dniu 7 stycznia 2010

O B E C N I   

Stan radnych           -   21  
Obecnych                 -  19 

Skład Rady Miejskiej

Skład Rady Miejskiej:

− Czesław Badura - obecny
− Zofia Bazańska - obecna
− Krystian Dąbrowski - obecny
− Krzysztof Francikowski              - obecny
− Ireneusz Gawroński - obecny
− Janusz Gątkiewicz - obecny
− Mirosław Kędzierski - obecny
− Marian Kita - obecny
− Wiesław Konderak - obecny
− Teresa Kosmala - obecna
− Andrzej Mentel - obecny
− Jolanta Moćko - nieobecna
− Marcin Musiał - obecny
− Władysław Oczkowicz - obecny
− Dominik Penar - nieobecny
− Marek Rajca - obecny
− Grażyna Strączek - obecna
− Andrzej Świątek - obecny
− Sławomir Święch - obecny
− Hanna Szotowska - obecna
− Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz Miasta - Marek Mrozowski,  Urszula Polak- Wałek, Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, 
dyrektorzy jednostek, kierownicy Wydziałów Urzędu, mieszkańcy. 



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
− Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał.

8. projekt uchwały w sprawie określania warunków i trybu wspierania, w tym 
finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego na obszarze gminy Czeladź

9. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych
10. Zapytania i interwencje radnych
11. Przyjęcie planu pracy komisji
12. Odpowiedzi na zapytania i interwencje radnych
13. Przedstawienie i rozpatrzenie spraw kierowanych do rady
14. Sprawy bieżące
15. Zamknięcie obrad sesji

Andrzej Mentel                                   Radny Rady Miejskiej
Prosiłbym aby wprowadzić do porządku dzisiejszych obrad sesji pkt. dot. w sprawie określania 
warunków i trybu wspierania, w tym finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego na obszarze 
gminy Czeladź, a także przyjęcie Ramowego Planu Pracy Komisji Edukacji Kultury i Sportu
       
      

Ireneusz Gawroński                                       Radny Rady Miejskiej
Prosiłbym o wprowadzenie do porządku obrad planu pracy Komisji Finansowo – Budżetowej na rok 
2010

Władysław Oczkowicz                                   Radny Rady Miejskiej
Prosiłbym o zwołanie w 1 przerwie Komisji Rozwoju

Krzysztof Francikowski                                 Radny Rady Miejskiej
Prosiłbym o przygotowanie planu pracy Komisji Regulaminowej i Etyki Radnych, której plan został 
zatwierdzony

Marek Rajca                                                    Radny Rady Miejskiej
Prosiłbym o zwołanie w 1 przerwie Komisji Polityki Społecznej

Marcin Musiał                                                  Radny Rady Miejskiej
Zgłaszam wniosek o przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej



Sławomir Święch                           Przewodniczący Rady Miejskiej
Proponuje w pkt 8 wraz z przesunięciem numeracji porządku obrad o nr następny, przyjęcie pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie określania warunków i trybu wspierania, w tym finansowego, 
rozwoju sportu kwalifikowanego na obszarze gminy Czeladź

GŁOSOWANIE za wprowadzeniem projektu

   15 głosów za
     0 głosów przeciw
     1 głosów wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji

Sławomir Święch                           Przewodniczący Rady Miejskiej
Kto z państwa jest za wprowadzeniem w pkt. 10 projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowego 
planu Komisji Edukacji Kultury i Sportu Rady Miejskiej

GŁOSOWANIE 

   16 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

Sławomir Święch                           Przewodniczący Rady Miejskiej
Kto z państwa jest za wprowadzeniem jako kolejny pkt. porządku obrad przyjęcie Ramowego Planu 
Pracy Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej na rok 2010

GŁOSOWANIE 

   17 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

Sławomir Święch                           Przewodniczący Rady Miejskiej
Kto z państwa jest za wprowadzeniem jako kolejny pkt. porządku obrad przyjęcie Ramowego Planu 
Pracy Komisji Rozwoju na rok 2010

GŁOSOWANIE 

   17 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

Sławomir Święch                           Przewodniczący Rady Miejskiej
Kto z państwa jest za wprowadzeniem jako kolejny pkt. porządku obrad przyjęcie Ramowego Planu 



Pracy Komisji Rewizyjnej

GŁOSOWANIE 

   17 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

Kto z państwa jest za wprowadzeniem jako kolejny pkt. porządku obrad przyjęcie Ramowego Planu 
Pracy Komisji Regulaminowej

GŁOSOWANIE 

   17 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Projekt uchwały w sprawie określania warunków i trybu wspierania, w tym finansowego, rozwoju 
sportu kwalifikowanego na obszarze gminy Czeladź

Z-ca Przewodniczącego Andrzej Mentel                         Komisji Edukacji Kultury i Sportu
Przedstawił opinię Komisji

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Ireneusz Gawroński
2. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska
3. Radny Władysław Oczkowicz
4. Radna Grażyna Strączek
5. Radny Andrzej Mentel ( zgłaszam wniosek o zamkniecie dyskusji )
6. Radny Andrzej Świątek
7. Radna Teresa Kosmala
8. Radny Marian Kita
9. Janusz Gątkiewicz
10. Radny Władysław Oczkowicz 

GŁOSOWANIE za wnioskiem dot zamknięcia dyskusji

   14 głosów za
     4 głosów przeciw
     1 głos wstrzymujący

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały



   13 głosów za
     0 głosów przeciw
     6 głosów wstrzymujących

uchwały w sprawie określania warunków i trybu wspierania, w tym finansowego, rozwoju 
sportu kwalifikowanego na obszarze gminy Czeladź została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Małgorzata Skiba                        Z -ca Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
− Obwodnica Osiedla ul. Piłsudskiego, w ubiegłym roku wykonaliśmy dokumentację

projektową, w tym roku będziemy przygotowywać wniosek o dofinansowanie realizacji tej 
inwestycji ze środków Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych

Robert Szczupider                                 Dyrektor MZGK
− Przymierzamy się do tej sprawy związanej z oświetleniem, które zostało zlikwidowane obok

 cmentarza
− Progi na ul. Słowiańskiej postaramy się załatwić ten temat
− Rynek część lamp nie świeci wiemy o tym zamierzamy to zmodernizować
− Fontanny na rynku dlaczego takie, bo takie zostały zaprojektowane taki był projekt
− Asfalt w rejonie ul. Bytomskiej i ul. 1 maja nie ma tam pod spodem kostki brukowej
− Wywiezienie gruzu z ul. Betonowej dzisiaj byliśmy umówieni na spotkanie z SRK w Bytomiu 

sprawa została omówiona, SRK zobowiązała się do załatwienia tej sprawy w najbliższym 
czasie

Krzysztof Niebylski                          Komendant Straży Miejskiej
 -          Sprawa monitoringu Miejskiego, w trakcie prac przygotowawczych dot. lokalizacji kamer
            nie ujęto tej okolicy w planie ze względu na trudność z wyznaczeniem pkt. lokalizacji kamery

− Sprawa kradzieży paliwa policja poszukuje ukrywających się sprawców kradzieży, obecnie 
teren jest częściej patrolowany przez policję i straż miejską

− Parkowanie na ul. Kościelnej i ul. Bytomskiej zmiana oznakowania ulic, ul. Kościelna 
rozpoczniemy akcję dyscyplinującą kierowców jest to strefa zamieszkania więc nie wymaga 
dodatkowego oznakowania

− Ul. Bytomska od ul. Kościelnej w dół w celu wyeliminowania zawężenia pasa jezdni 
wystąpiłem do zarządcy drogi o ustawienie znaku zakaz zatrzymywania i postoju

− Ul. 17 Lipca zmiana organizacja ruch, jezdnia należy do Skarbu Państwa zieleńce i chodniki 
do gminy Czeladź, MZGK zleci projektantowi opracowanie wyceny opracowania projektu 
wyceny budowy parkingu, zmiana organizacji ruchu na ulice jednokierunkową utrudni
i skomplikuje, życie mieszkańców tej okolicy

− Parkowanie na ul. Krakowskiej jezdnia należąca do Powiatowego Zarządu Dróg w Będzinie
tereny przyległe Chodniki i parkingi należące do wspólnot mieszkaniowych w minionym roku 
podejmowaliśmy tam 12 interwencji w tym 4 dot. blokowania przejazdu

Arkadiusz Olechwieruk                                           Kierownik Wydziału Prawno Organizacyjnego
− Sprawa Pana Szałańskiego dostaliśmy postanowienie z SKO, które stwierdziło
             niedopuszczalność odwołania
− Udostępnienie akt z archiwum, w tej sprawie należy złożyć wniosek o udostępnienie akt



Krzysztof Malczewski                                                 dyr. ZBK
− Ponieważ Radny Andrzej Świątek pozwolił sobie na wycieczki osobiste w kierunku mojej 

osoby jako Radnego Powiatowego co ma znamiona znieważenia funkcjonariusza 
publicznego, jeżeli się to powtórzy sprawę będziemy rozstrzygać gdzie indziej

− Pozwoliłem sobie zrobić osobiście zdjęcia tej nie istniejącej według Pana wentylacji i  
zobaczy sobie Pan czy ona funkcjonuje

− Dach w budynku na ul. Szpitalnej nr. 5 jest szczelny

Bogusława Karecińska                 -           Kierownik Wydziału Administracyjno Gospodarczego
− Remonty toalet ostatni raz były wykonywane 1997 zakres obejmował wymianę glazury drzwi
            i armatury
− Schody są na gwarancji w okresie wiosennym będzie dokonany przegląd gwarancyjny

Z -ca Burmistrza                                                                              Anna Ślagórska
− Zakup zabiegów rehabilitacyjnych, My jako gmina nie możemy dokonać takiego zakupu

są to zadania powiatu

Krzysztof Grochalski                                                                       Radca Prawny
− Sprawa Pana Tyblewskiego sąd przeprowadził dwie opinie biegłych rzeczoznawców

i ostatecznie wartość tej nieruchomości została ustalona na kwotę 557.738 zł
sprawa jest prawomocnie zakończona

Teresa Banaś                                                                                    dyr. MOPS
− Odpowiedź przygotowałam pisemną prace legislacyjne nad tym przepisem

jeszcze trwają

Krzysztof Grochalski                                                                       Radca Prawny
− Sprawa Kina Uciecha przetarg na tą nieruchomość był przeprowadzony i zakończony za 

kadencji Burmistrza Jakubczyka nastąpiły wybory i akt notarialny sprzedaży podpisali 
ówczesny Z- ca Burmistrza Zbigniew Szaleniec i Pani Barbara Stokowacka. Nastąpiła 
sprzedaż w akcie notarialnym, zgodnie z warunkami przetargu które były ustalone znalazł się 
zapis „strony oświadczają że zgodnie z warunkami przetargu na sprzedaż 
przedmiotowej nieruchomości nabywcy zobowiązani są do zagospodarowania 
nabytego obiektu w terminie jednego roku od dnia dzisiejszego licząc” taki zapis w 
akcie notarialnym się znalazł odzwierciedlając warunki przetargu, nic więcej ponad ten zapis 
w akcie nie można było zawrzeć ponieważ nie było to objęte warunkami przetargowymi, 
gmina nie miała możliwości nie zawarcia tej umowy ponieważ została zamknięta procedura 
przetargowa, osoba, która wygrała przetarg mogłaby mieć roszczenia i dlatego umowa ta 
musiała być zawarta, przetargu dzisiaj unieważnić się nie da ponieważ przetarg został 
zamknięty kilka lat temu i nikt tego przetargu nie oprotestowywał, przetarg można unieważnić 
w toku a nie po zamknięciu

Agnieszka Nowak                             Z- ca Kierownika wydziału Gospodarki Nieruchomościami
− 26 listopada 2008 r. pismo zostało odebrane w, którym informowaliśmy, że jeżeli właściciele

byłego Kina Uciecha są zainteresowani wydzieleniem i sprzedażą części działki 
zabudowanej schodami powinni złożyć stosowny wniosek. Na to pismo otrzymaliśmy 
odpowiedź, w, której Pan uprzejmie dziękuje za propozycję złożenie wniosku i informuję, że 
zwróci się o to w stosownym czasie



Janusz Gątkiewicz                                        Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
Ogłaszam przerwę 20 minut

Wznawiam obrady po przerwie

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Marcin Musiał                                                  Radny Rady Miejskiej
− Chciałabym zapytać, czy jest możliwość utworzenia sekcji szachowej

Gospodarcza Brama Śląska chciałbym dostać więcej informacji dot. promocji, środków 
pieniężnych

− Od 1 stycznia 2010 roku obowiązuje nowy algorytm podziału części oświatowej subwencji
ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego, czy będzie to oddziaływać na zmniejszenie 
tych środków

− Została zniesiona opłata za wyrobienie dowodu osobistego, czy jest taka informacja na 
stronie internetowej

Ireneusz Gawroński                                               Radny Rady Miejskiej
− Lampy w Parku Jordan na Piaskach

Hanna Szotowska                                                  Radna Rady Miejskiej
− Kto wywoził ziemię z gruzem poniżej przejazdu na ul. Przełajskiej na te pola
− Czy Biedronka na ul. Dehnelów ma być zlikwidowana i w miejsce jej ma powstać parking

Grażyna Strączek                                                 Radna Rady Miejskiej
− Prosiłabym, żeby był wylany asfalt od ul. Piaskowej 98 do Ul. Dalekiej

Marian Kita                                                 Radny Rady Miejskiej
- Ul. Szpitalna na wysokości między Biedronką a apteką została wyremontowana i pojawiło się 

nowe przejście dla pieszych, lecz trzeba zmienić znaki drogowe ponieważ są w niewłaściwym 
miejscu

Czesław Badura                                                  Radny Rady Miejskiej
− Ul. 3 Szyb mieszkańcy dzwonili do mnie, żeby tą sprawę załatwić ponieważ jest to 

uciążliwość dla nich

Teresa Kosmala                                                 Radna Rady Miejskiej
− Usunięcie drzew wzdłuż przedszkola nr 5, czy w to miejsce planowane jest zasadzenie 

nowych drzew
− Sprawa Pana Ogłódka, czy została już wysłana odpowiedź do Inspektoratu Ochrony 

Środowiska
− Czy możliwa jest budowa sygnalizacji na ul. Wiejskiej



Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Kto jest za przyjęciem Ramowego Planu Pracy Komisji Edukacji Kultury i Sportu

GŁOSOWANIE 

   17 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady 
Miejskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta

Kto jest za przyjęciem Ramowego Planu Pracy Komisji Finansowo - Budżetowej

GŁOSOWANIE 

   17 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Finansowo – Budżetowej Rady 
Miejskiej w Czeladzi został przez Radę podjęta 

Kto jest za przyjęciem Ramowego Planu Pracy Komisji Rewizyjnej

   16 głosów za
     0 głosów przeciw
     1 głos wstrzymujący

uchwała w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta

Kto jest za przyjęciem Ramowego Planu Pracy Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

   17 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
Rady Miejskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta

Kto jest za przyjęciem Ramowego Planu Pracy Komisji Regulaminowej i Etyki Radnych

   17 głosów za



     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Regulaminowej i Etyki Radnych
Rady Miejskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta

Marek Rajca                                                    Radny Rady Miejskiej
Zgłaszam wniosek o przyjęcie Ramowego Planu Pracy Komisji Polityki Społecznej

Głosowanie za wnioskiem

  17 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

wniosek został przyjęty  

Kto jest za przyjęciem Ramowego Planu Pracy Komisji Polityki Społecznej

  17 głosów za
     0 głosów przeciw
     0 głosów wstrzymujących

uchwała w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Polityki Społecznej
Rady Miejskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Robert Szczupider                                                dyr. MZGK
− Droga na ul. Prostej ul. Dalekiej jest to przewidziane w projekcie
− Zmiana znaków na ul. Szpitalnej wystąpimy do zarządcy o przeniesienie tych znaków w inne 

miejsce
− Sygnalizacja Świetlna na ul. Wiejskiej nie jest przewidziana
− Ziemia na ul. Przełajskiej nie jest to nasza ziemia

Krzysztof Malczewski                                                dyr. ZBK
− Wycinka drzew obok przedszkola, jest tam planowany parking

Henryk Michalski                                              dyr. MOSIR
- Sekcja szachowa spotkamy się, pokażemy jakie są warunki, nie ma problemu

Małgorzata Skiba                         Z -ca  Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
− Promocja inwestycyjna Gospodarczej Bramy Śląska to jest projekt na, który

uzyskaliśmy dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej w wysokości 85 %



Z -ca Burmistrza -                                               Anna Ślagórska
− Subwencje i algorytmy są co roku modyfikowane, subwencja, która została naliczona

jest naliczona w oparciu o nowy algorytm

Krzysztof Grochalski                                                                       Radca Prawny
- O sposobie załatwienia skargi Pan Ogłódek został poinformowany

Dot. pkt. 13 – porządku obrad Sesji

Janusz Gątkiewicz                                        Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
Odczytuję pismo mieszkańców z ul. Staropogońskiej i ul. 3 Szyb dot. protestu przeciwko błędnym 
ustaleniom planu zagospodarowania

Odczytuję pismo Pani Emilii Bogacz

Dot. pkt. 14 – porządku obrad Sesji

Janusz Gątkiewicz                                        Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
Odczytuję zgłoszony wniosek dot. odbudowy, skateparku przy Osiedlu Musiała Komitetu 
mieszkańców reprezentowanych przez Tomasza Cecota oraz Czeladzkie stowarzyszenie Rozwój 
Miasta

Odczytuję pismo Henryka Nernika dot. uwag w planie zagospodarowania przestrzennego

Odczytuję pismo Burmistrza Miasta kierowane do Komisji Polityki Społecznej

Odczytuję pismo Komisji Rewizyjnej

Odczytuję pismo Alicji Janiszewskiej

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Radny Andrzej Świątek – odczytuje pismo
3. Radna Zofia Bazańska
4. Radny Marcin Musiał



5. Radna Grażyna Strączek – składam wniosek o zapoznanie się z protokołem Komisji 
Rewizyjnej

6. Radca Prawny Krzysztof Grochalski
7. Radna Danuta Walczak
8. Radny Andrzej Mentel
9. Burmistrz Marek Mrozowski
10. Janusz Gątkiewicz                                        Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej

Dot. pkt. 15 – porządku obrad Sesji

Janusz Gątkiewicz                                        Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
− Jeśli nie ma więcej pytań zamykam LXI sesję Rady Miejskiej

−

PRZEWODNICZĄCY 
         Rady Miejskiej w Czeladzi

    Sławomir Święch

    Protokołował
Krystian Załęczny

      Z -ca PRZEWODNICZĄCEGO 
         Rady Miejskiej w Czeladzi

             Janusz Gątkiewicz

    


	Stan radnych           -   21
	Obecnych                 -  21
	Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

	Sławomir Święch		 - 	Przewodniczący Rady Miejskiej
	Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

	Sławomir Święch		 - 	Przewodniczący Rady Miejskiej
	Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

	Sławomir Święch		 - 	Przewodniczący Rady Miejskiej
	Andrzej Świątek		 - 	Radny Rady Miejskiej
	Grażyna Strączek		 - 	Przewodnicząca Komisji Finansowej
	Władysław Oczkowicz		 - 	Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
	Z -ca Burmistrza		 - 	Anna Ślagórska
	Sławomir Święch		 - 	Przewodniczący Rady Miejskiej
	Z -ca Burmistrza		 - 	Anna Ślagórska
	Sławomir Święch                                      Przewodniczący Rady Miejskiej
	Andrzej Świątek                                                         Radny Rady Miejskiej
	Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
	Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

	Sławomir Święch                                 Przewodniczący Rady Miejskiej
	Protokół został przyjęty
	Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

	Z -ca Burmistrza -                                               Anna Ślagórska
	Ireneusz Gawroński -                                         Radny Rady Miejskiej
	Grażyna Strączek                    Przewodnicząca Komisji Finansowej
	Teresa Kosmala                                            Radna Rady Miejskiej
	Zofia Bazańska                                              Radna Rady Miejskiej
	Janusz Gątkiewicz                                        Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
	Andrzej Świątek                           Radny Rady Miejskiej
	Władysław Oczkowicz                      Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
	Z -ca Burmistrza                                                                             Anna Ślagórska
	Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

	Ireneusz Gawroński -                                                            Radny Rady Miejskiej
	Janusz Gątkiewicz                                   Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
	Zofia Bazańska                                                                         Radna Rady Miejskiej
	Andrzej Świątek                                                            Radny Rady Miejskiej
	Marian Kita                                                                   Radny Rady Miejskiej
	Marcin Musiał                                                                Radny Rady Miejskiej
	Marcin Musiał                                                                 Radny Rady Miejskiej
	Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

	Sławomir Święch                                             Przewodniczący Rady Miejskiej
	Jolanta Moćko                                                Z- ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
	Janusz Gątkiewicz                                           Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
	Ireneusz Gawroński                                                         Radny Rady Miejskiej
	Dominik Penar                                                                       Radny Rady Miejskiej
	Janusz Gątkiewicz                                   Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
	Andrzej Mentel                                                                        Radny Rady Miejskiej
	Teresa Kosmala                                                                      Radna Rady Miejskiej
	Władysław Oczkowicz                                                            Radny Rady Miejskiej
	Sławomir Święch                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej
	Z -ca Burmistrza                                                                  Anna Ślagórska
	Sławomir Święch                                            Przewodniczący Rady Miejskiej

	Stan radnych           -   21  
	Obecnych                 -  19 
	Sławomir Święch		 - 	Przewodniczący Rady Miejskiej
	Sławomir Święch                           Przewodniczący Rady Miejskiej
	Sławomir Święch                           Przewodniczący Rady Miejskiej
	Sławomir Święch                           Przewodniczący Rady Miejskiej
	Sławomir Święch                           Przewodniczący Rady Miejskiej
	Sławomir Święch                           Przewodniczący Rady Miejskiej
	Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji
	Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

	Z -ca Burmistrza                                                                              Anna Ślagórska
	Janusz Gątkiewicz                                        Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
	Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji
	Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji
	Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

	Z -ca Burmistrza -                                               Anna Ślagórska
	Dot. pkt. 13 – porządku obrad Sesji

	Janusz Gątkiewicz                                        Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
	Dot. pkt. 14 – porządku obrad Sesji

	Janusz Gątkiewicz                                        Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej
	Dot. pkt. 15 – porządku obrad Sesji

	Janusz Gątkiewicz                                        Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej


